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Abstract 

 This study aims to analyze the perspective of teachers concerning storytelling 

strategies in English Language Teaching. The descriptive research design used 

incorporated both qualitative and quantitative instruments to accomplish the 

objectives of the study.  Questionnaires were distributed  to 50 English language 

teachers . The analysis of the results showed that storytelling affects positively 

on enriching basic school students' vocabulary and retaining basic school 

students vocabulary , and implementing story telling strategies facilitates 

teaching,  learning English skills and mastering blissful phrases. Storytelling 

strategies motivate learners , stimulate critical and creative thinking among 

young learners. 

The researcher recommends that storytelling strategy should be officially 

implemented in teaching English at basic school level and it should be used in 

English class with highly consideration to communication between student – 

teacher, student –student  and vice versa  in collaboration among students and 

then creative  and critical thinking. 
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 ملخص البحث

 

تحليل منظور المعلمين فيما يتعلق بتطبيق إستراتيجية السرد  إلىالدراسة  تهدف هذه
؛ ولقد ارتكزت الدراسة على المنهج الوصفي التحليلي  القصصي في تدريس اللغة الإنجليزية

 في إطاره الكمي والنوعي. 

لقد شملت الدراسة إستبيان لخمسين معلماً للغة الانجليزية كعينة للدراسة ، فتوصلت الدراسة 
تي   لد  الطاب  والمعلمين ميو  ايجابي نحو إستخدا  إستراتيجية السرد القصصي الى الأ

في تعلي  اللغة الانجليزية ، وأنها تحصل من الزخيرة اللغوية لد  الطاب  ، وتسهل مهارات 
 التعلي  والتدريس ، .

وتفعل وتستحث التكير الناقد والإبداعي وسط الطاب  الصغار ، وقد أوصت الدراسة 
طبيق استراتيجية السرد القصصي في تدريس اللغة الانجليزية في مرحلة الاساس وتفعيل بت

 التعلي  التفاعلي بين المعل  والطاب  أو العكس في إيطار التعاون . 
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